
 ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE (VALNÉ HROMADY) SPWŠ SEMILY KONANÉ DNE 9.4.2025 

Přítomní: Abrath Markéta, Bajer Milan, Bártová Zuzana, Breuerová Denisa, Břenková Lenka (přip.čl.) , 
Čapková Lucie (přip.čl.) , DušErová Jana, Hladík Vladimír, Lejčková Marie, Lukešová Pavlína, Petrová Lucie, 
Slavíková Kamila, Škopková Hana, 
Nový člen Pokorná Václava 

Přítomno 14čl, 12ač,2 přip.čl. celkem 19čl  

Nepřítomní: Fajxová Linda, Farská Hájková Jana, Myslivec Jan, Stanko Lobreisová Veronika, Válková střílívá 
Jana, Válek Jaroslav, Semecký Ivan (přip.čl.), 

PROGRAM 
1. Účetní závěrka spolku 
2. Vyhodnocení jarmarku 
3. Sportovní den 

Počet přítomných členů spolku překročil nadpoloviční počet všech členů spolku a bylo tak konstatováno, že 
schůze je usnášeníschopná. 

V průběhu členské schůze byly řešeny následující body: 

1. Za zapisovatele byla navržena Lucie Petrová 
Výsledek hlasování přítomných členů:  Pro: 11 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 1 

2. Za ověřovatele zápisu byly navrženy Marie Lejčková a Hana Škopková 
Výsledek hlasování přítomných členů:  Pro: 10 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 2 

3. Za sčítače hlasů byly navrženy Lenka Břenková a Pavlína Lukešová 
Výsledek hlasování přítomných členů: Pro: 10 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 2 

4. Předseda informoval o podání odhlášky následující členky spolku: Prokůpková Havlasová Naďa 

5. Na základě podané přihlášky byla do Spolku přijata nová členka Václava Pokorná 
Výsledek hlasování přítomných členů Rady spolku: Pro: 4 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 0 

6. Hospodářka Zuzana Bártova informovala o účetní závěrce, kterou si všichni pročetli.  
• Hospodaření Spolku je v záporu cca 30 Nsíc Kč.  
• Hospodářka navrhla, aby třídy plaNly členské příspěvky do konce kalendářního roku. Jana Duš_rová 

navrhuje do konce listopadu. Bylo dohodnuto, že do 31.8.2025 bude vypracována směrnice, která 
proces vybíraní těchto příspěvků nastaví. Tuto směrnici připraví Zuzana Bártová v součinnosN 
s předsedou Spolku.. Směrnici poté musí schválit Rada.   

• Návrh vybírat členské příspěvky do konce roku souvisí také se sestavováním rozpočtu. Veškeré 
výdaje Spolku nastávají pravidelně až po začátku nového kalendářního roku, pokud budou příspěvky 



vybrány do konce předchozího kalendářního roku, zpřehlední se tak i sestavování rozpočtu Spolku a 
evidence hospodaření.  

• Rozpočet na rok 2025 byl předložen Radě na schůzi dne 25.2.2025. Rada předložený rozpočet 
schválila.  

• Ve schváleném rozpočtu na rok 2025 je navržena nižší částka alokovaná na příspěvek na olympiádu 
pro 5. třídy, než jakou dostaly třídy v předchozích letech. Proběhla diskuze ohledně rozdělování 
příspěvků na akce pro třídy, především ohledně dvou 5. tříd. V rámci této diskuse byla navržena 
změna rozpočtu v položce příspěvek na olympiádu na 2 x 10 000 Kč. Náklady celkově stoupají.  

7. Změna rozpočtu pro 5. třídy, a to na standardní částku 2x 10 000 Kč 
 Výsledek hlasování přítomných členů Rady spolku:  Pro: 4 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 0 

8. Účetní závěrka se musí podat na rejstřík datovou schránkou do konce června. Hlasování o účetní závěrce: 
 Výsledek hlasování přítomných členů: Pro: 12 / ProN: 0 / Zdržel/a se: 0 

9. Ohledně Velikonočního jarmarku poděkovala za vše Denisa Breuerová.  
• Výtěžek z poplatku ze stánků na Jarmarku byl 9 370 Kč.  
• Padl návrh, aby příš_ rok byla 1. třída ve své třídě a den otevřených dveří se konal v 8. třídě, 

z důvodu, aby nebylo nutné umísťovat prodejce a třídní stánek do 8. třídy, která je od hlavního dění 
na jarmarku více stranou.  

• Předseda zmínil, že byly na letošní jarmark vyrobeny nové bannery, u nichž lze každoročně měnit 
datum za asistence  firmy Kocour.  

• Spolek koupí nové stojany na odpadkové pytle.  

10. Sportovní den proběhne dne 13.6.2025 na Ostrově. Bude probíhat orientační běh s 9 stanovišN. Devátá 
nebo desátá třída pomůže na stanoviš_ch. Rozdělení bude po třídách.   

11. Paní ředitelka Lenka Břenkova informovala o současném dění na škole: 
• maturitní týden, proběhlo zeměměřické prakNkum a 8. třída představení. 
• Budou ředitelská volna:  

• 22.4.2025, kdy bude zápis do první třídy 
• 2.5.2025 a  
• 9.5.2025  

• 7. třída odjíždí na La Grace.  
• 11.třída je v současnosN ve Florencii.  
• Paní ředitelka informovala o sbírce Donio kde se vybralo 389 000 Kč na dvorek. Zikuda odstraní sokl 

pod kterým je jímka.  
• Na Lyceu proběhne v létě rekonstrukce sociálního zařízení.  
• Závěrečná slavnost bude ve čtvrtek 26.6.25 a konec školy je letos 27.6.25.   

Zapsala:  Lucie Petrova _________________________________ 

Zápis ověřila:  Hana Škopková_____________________________ 

Marie Lejčková ___________________________________


